
Förvaltningsberättelse verksamhetsåret 2023.  
 
 
 
Styrelsen har under året bestått av sekreterare Ingrid Johansson, Kassör Anders Dahl och 
Ordförande Jon Vendelbo. Styrelsesuppleant har varit Lisa Mossberg.   
 
 
5 mars.  
 
Styrelsen har sammanträtt för att bl.a. planera årsstämman.  
 
 
12 april   
Årsstämma på Knutsvallen.  
 
 
19 april   
Jon ringt länsstyrelsen som beslutar om sänkt hastighet. Man kan göra en ansökan men det 
är mkt ovanligt att det går igenom. Länsstyrelsen rekommenderar blå/vita 30-skyltar. Ska ske 
i dialog med trafikverket så det inte påverkar bidragen.   
 
 
30 september  
Arbetsdag i vägföreningen. Samling 9:00 vid Knutsvallen. Vi var en reducerad skara av olika 
anledningar. Det arbetades väl med främst röjning av sly och grenar i vägkanterna. Några 
lämnade tidigare och några tappra kämpade väl tills arbetet var slutfört. Nästa arbetsdag 
hoppas vi på stor uppslutning!  
 
 
Snöröjning har det blivit några gånger under vintern. Lite besvärligt vid något tillfälle med blöt 
tung snö vilket ledde till att någon bil fastnade på asfaltssträckan. Soptömningen uteblev vid 
ett tillfälle då det ansågs för halt för att köra på vägen. Grusning var beställd men den kom 
för sent denna hektiska vinterdag.   
 
 
En del tillfällen med översvämningar har det varit till följd av snö och regn, mer än vad vi sett 
tidigare här såväl som på andra ställen i Skåne.   
 
 
Styrelsen 
 
 
 


